
هواداران کشـــورمان پـــس از ماه ها 
انتظـــار بـــه تماشـــای بـــازی مهدی 
طارمـــی، مهاجـــم تیم ملـــی فوتبال 
کشورمان نشســـتند. هفته نخست 
ســـری آ ایتالیـــا شـــنبه شـــب برگزار 
شـــد و اینتـــر در ورزشـــگاه لوئیجی 
فراریـــس بـــه مصاف جنـــوا رفت که 
با تســـاوی 2-2 متوقف شد. طارمی 
از دقیقـــه 75 وارد زمیـــن مســـابقه 
نیـــز  شـــد و روی گل دوم تیمـــش 
اثرگذار بود اما اشـــتباه یان بیسک 
در وقت هـــای تلف شـــده و خطای 
پنالتـــی که مرتکب شـــد، منجر به از 
دســـت رفتن پیروزی نراتزوری شد. 
بر همین اســـاس روزنامه گاتزتا دلو 
اســـپورت در شـــماره دیروز خود به 
تشـــریح جزئیات این بازی پرداخت 
و در بخشـــی از یادداشـــت خود نیز 
بـــه حضـــور طارمـــی در زمیـــن بازی 
اشـــاره کرد. ایـــن روزنامـــه معروف 
ایتالیایی نوشـــته اســـت که طارمی 
در نخســـتین بـــازی رســـمی خـــود 
بـــرای نراتزوری مؤثر ظاهر شـــد و به 
نظر می رســـد کـــه در بازی بـــا لچه، 
او زمان بیشـــتری را در زمین حضور 

داشـــته باشد.
گاتزتا دلو اســـپورت در ابتدا نوشت: 
»مارکـــوس تورام بـــا دو گلـــی که در 
بازی اخیر به ثمر رســـاند، توانســـت 
توجهـــات زیـــادی را به خـــود جلب 
کنـــد. ایـــن اولیـــن دبـــل تـــورام با 
پیراهـــن اینتـــر بـــود و هـــر دو گل او 

زیبـــا و دیدنـــی بودنـــد. اگرچه این 
دو گل نتوانســـتند اینتر را به پیروزی 
در اولیـــن بـــازی با هدایـــت اینزاگی 
برســـانند، اما امیدواری زیادی برای 
آینده بـــه ارمغـــان آوردند. تـــورام با 
عملکـــردی خیره کننده فصل را آغاز 
کرد و نشـــان داد که قطعه ای کلیدی 
در ترکیـــب تـــولا )تـــورام و لائوتارو( 
اســـت که به خوبی عمـــل می کند. 
او دقتـــی مثال زدنـــی مقابـــل دروازه 
بـــه نمایـــش گذاشـــت، در حالـــی 
کـــه لائوتـــارو مارتینـــز همچنـــان در 
تلاش برای بـــاز کردن دروازه حریف 
اســـت.« اینزاگـــی در مصاحبـــه ای 
پس از بازی گفـــت: »مارکوس باید 
همین گونـــه ادامـــه دهد. او نشـــان 
داده کـــه از بلـــوغ بالایـــی برخوردار 
اســـت و زودتر از موعـــد به تمرینات 
بازگشـــته اســـت. او بـــدون وقفـــه 
تمرین کـــرده و آمـــاده بـــازی بود.« 
تـــورام با 5 شـــوت بـــه دروازه جنوا، 
نقشی مهم در حملات اینتر داشت 
و نشـــان داد چـــرا اینتـــر نمی تواند 

بدون او، اینتر همیشـــگی باشـــد.
ایـــن روزنامه یکـــی از نـــکات مثبت 
اینتر را بازی بـــا 3 مهاجم به صورت 
همزمـــان دانســـت و عنـــوان کـــرد: 
»بـــا ورود مهـــدی طارمـــی در نیمـــه 
دوم، ترکیب تولا بـــه تولاطا )تورام–
لائوتارو–طارمـــی( تغییـــر یافـــت و 
درســـت در میانه این تغییـــر، تورام 
موفـــق بـــه زدن گل دوم خود شـــد. 

اینزاگـــی ترکیـــب 2-5-3 اینتـــر را به 
2-1-4-3 تغییـــر داد و تـــورام در کنار 
لائوتارو و طارمی توانســـت به خوبی 
در زمیـــن جا بیفتـــد. اینزاگی از این 
ترکیـــب راضی بود و اظهار داشـــت: 
»این ســـه مهاجـــم به خوبـــی با هم 
هماهنـــگ هســـتند و من دوبـــاره از 

ایـــن ترکیب اســـتفاده خواهم کرد، 
چه از ابتدا و چـــه در جریان بازی.«

»ورود  نوشـــت:  ادامـــه  در  گاتزتـــا 
طارمی بـــه ترکیب اینتـــر، به عنوان 
اولیـــن بازیکـــن ایرانی ایـــن تیم نیز 
نقطه عطفـــی در بازی بـــود. طارمی 
که بـــرای تقویت حمـــلات اینتر وارد 

میدان شـــد، در جریان بازی موفق 
شـــد نقشـــی در گل دوم ایفـــا کند و 
پـــاسِ قبل از پـــاس گل را به فراتزی 
داد. چه کســـی می داند؛ با توجه به 
نتایج، شاید طارمی در بازی خانگی 
بـــا لچه زودتر وارد زمین شـــود. حالا 
هواداران اینتر امیدوارند که طارمی 

بتواند اولین گل خـــود را نیز بزودی 
به ثمـــر برســـاند. اینزاگی بـــا اضافه 
کـــردن طارمـــی بـــه ترکیـــب، یـــک 
گزینـــه باتجربـــه دیگـــر در اختیـــار 
دارد؛ بازیکنـــی کـــه پیـــش از این در 
پورتـــو در 182 بـــازی 91 گل بـــه ثمر 

رســـانده است.«

توان برگزاری دیدار دوستانه در کشور ثالث را نداریم

شمسایی: منت کسی که خداحافظی کرده را نمی کشیم
هیچ وقت بی احترامی نکرده ام

عزیزی: همیشه منتقد بودم و حرفم را می زنم
خداداد عزیزی، پیشکسوت فوتبال در خصوص 
هفته اول مســـابقات لیگ برتر بیان داشت: »در 
هفته هـــای اول چیزی مشـــخص نمی شـــود ولی 

طبـــق آخریـــن صحبتـــی که بـــا جـــواد نکونام 
پیـــش از شـــروع بازی هـــای لیـــگ داشـــتم، 
شـــرایط را خـــوب دیدم.  به نظرم، اســـتقلال 
با مهره هـــای خارجی که جذب کرده اســـت، 
تیـــم خطرناکـــی می شـــود. بردن شـــمس آذر 

بیـــرون از خانـــه یعنی اینکه اســـتقلال تیم 
خوبـــی دارد. بـــا نکونـــام پس از 
اردوی ترکیه صحبـــت کردم و از 
تیمـــی که بســـته بود به نســـبت 
سال گذشـــته که برای او بازیکن 

نگرفتند، رضایت داشـــت.«
 او در خصـــوص شـــرایط ســـپاهان و 

پرسپولیس در لیگ افزود: »بازی سپاهان 
مقابـــل شـــباب الاهلی امـــارات در پلـــی آف 
لیـــگ نخبـــگان آســـیا را دیـــدم. نمی دانم 
روز ســـپاهان نبـــود یـــا زمین خـــراب بود، 
ولـــی آنهـــا چیـــز خاصـــی نشـــان ندادنـــد 

کـــه بگوییـــم مدعـــی قهرمانی هســـتند. 
پرســـپولیس بازیکنان تأثیرگذاری مثل 
علیرضـــا بیرانونـــد و مهـــدی ترابـــی را 

از دســـت داد و پیدا کردن جانشـــین 
بـــرای بیرانونـــد ســـخت اســـت. کار 
پرســـپولیس سخت اســـت ولی روی 

هفته هـــای اول نمی تـــوان نظر قطعی 
داد. بـــا این حال، اســـتقلال شـــانس 

بیشـــتری برای قهرمانـــی دارد.«
 این پیشکســـوت فوتبال در پاســـخ به 
این ســـؤال کـــه چـــرا بیشـــتر از همه 

از اســـتقلال انتقـــاد می کنـــد و آیا 
ایـــن بـــه خاطر دوســـتان 

نـــه  »مـــن  گفـــت:  اســـت؟  پرسپولیســـی اش 
پرسپولیســـی ام نه اســـتقلالی. داشـــتن دوستان 
پرسپولیســـی ربطی بـــه این نـــدارد که به 
اســـتقلال توهیـــن کنـــم. بـــرای من 
اهمیتـــی ندارد چـــه تیمـــی قهرمان 
شـــود. ســـال 80 یا 81 کـــه از امارات 
بـــه ایران برگشـــتم هم با اســـتقلال 
مذاکـــره کردم هم با پرســـپولیس 
ولی به لحـــاظ مالی بـــه توافق 
نرســـیدیم. من هیـــچ وقت 
بی احترامی نکرده ام و حتی 
به قلعه نویـــی می گویم آقای 
قلعه نویـــی، چـــون بزرگ تر 

 » . ست ا
عزیزی در خصوص انتقادات 
از امیـــر قلعه نویـــی تصریـــح 
کـــرد: »مـــن همیشـــه منتقـــد 
بـــوده ام. آیـــا زمـــان کارلوس 
کـــی روش، اســـکوچیچ و... 
انتقاد نمی کردم؟ دوســـتان 
ن  ش شـــا خو هنـــد  ا می خو
بیاید یا نیـــاد، ولی من حرفم 
را می زنـــم. ســـه مـــاه کنـــار تیم 
ملـــی کار کـــردم و همـــان زمـــان 
نظراتم در برخی از مســـائل منفی 
بـــود. وقتـــی دیـــدم حرف هایـــم 
تأثیـــری نـــدارد به اضافه یکســـری 
مســـائل تصمیـــم گرفتـــم بیـــرون 
بیایـــم. در تیـــم ملـــی بایـــد مثبت 
صحبـــت کنید. اگـــر قرار بـــود همه 
چیز مثبت باشـــد تیـــم ملی قهرمان 
آسیا می شـــد. باید ایرادها را گفت نه 
اینکه همیشـــه مثبت صحبت کرد.«

وحیـــد شمســـایی، ســـرمربی تیـــم ملـــی 
فوتســـال در نشســـت خبری دیروز خود که 
پیش از شـــروع تمرینات تیم ملی فوتسال 
برگـــزار شـــده، درباره غیبـــت باقر محمدی 
دروازه بان تیم ملی فوتســـال در لیست این 
تیم اظهار داشـــت: »اول باید به این نتیجه 
برســـیم که تیم ملی برای من نیست. قبل 
از مـــن هم بزرگانـــی در فوتســـال بودند که 
به ایـــن رشـــته خدمـــت کردند. تیـــم ملی 
متعلق به 85 میلیون ایرانی اســـت و مردم 
بـــرای ســـربلندی این تیـــم دعـــا می کنند. 
وقتی در جام ملت های آســـیا دوم شـــدیم، 
مـــردم ناراحت شـــدند و بعـــد از قهرمانی با 

خوشـــحالی با ما برخـــورد می کردند.«
او در ادامـــه خاطرنشـــان کـــرد: »محمـــدی 
بهتریـــن  کـــه  اســـت  کاربلـــد  بازیکنـــی 
دروازه بان آســـیا شـــد. جـــو ســـنگین بازی 
آخر )گیتی پســـند - مس ســـونگون( باعث 
شـــد او از تیـــم ملـــی خداحافظـــی کنـــد و 
نفهمیـــد مبنـــای آن چـــه بـــود. باشـــگاه به 
تیـــم ملـــی چـــه ربطـــی دارد؟ اگـــر قـــرار به 
خداحافظـــی اســـت، باید با رده باشـــگاهی 
خداحافظـــی کنـــی. ما گفتیم منت کســـی 
که خداحافظی کرده را نمی کشـــیم. او با ما 
صحبت کرد و فکر کنم اشـــتباهی اســـتوری 
گذاشـــت! محمدی خداحافظی کرد و بعد 
ســـلام و علیک کرد. اگر شـــرایط را بررسی 

کنیـــم، او را دعـــوت می کنیـــم.«

ســـرمربی تیم ملی فوتسال 
با بیـــان اینکه بـــه همه دنیا 
دســـت انداختیـــم تـــا بازی 

کنیم، گفت: »دو سال است 
کـــه در تیـــم ملی هســـتم 

و می توانـــم ســـه جلـــد 
کتاب بنویســـم. فشـــار 
 . نکنیـــم رد  ا و لکـــی  ا
شـــمس  حســـین 
گفـــت بـــرای هـــر بازی 
ینـــه  هز د  ر میلیـــا  3 0
می شـــود. حـــالا بـــرای 

ما بـــازی برگـــزار کنند. تا 
حالا همـــه بازی ها با تلاش 
و ارتباط خودمـــان بوده و 
تورنمنـــت برزیـــل و دیدار 
به خاطـــر  قزاقســـتان  بـــا 
ارتباطـــات قطعی  همیـــن 
شد. قرار شـــد کرواسی به 

ایران بیایـــد و این اتفاق هم 
نیفتـــاد.«

 : د کـــر ن  بیـــا یی  شمســـا
»مراکش از ما خواست خارج 

از ایـــران بـــا ما بـــازی کنـــد؛ آیا 
مـــا پـــول داشـــتیم؟ مـــن هم 
روزی پول ندارم و به همســـرم 

می گویـــم نمی توانـــم خواســـته 
بـــرآورده کنـــم. همیشـــه  را  تـــو 
نیـــروی انســـانی ما از ســـاختار ما 

جلوتـــر بـــوده اســـت. به جـــای 
اسپانیا باید از مراکش و فرانسه 
الگوبرداری کنیم. فرانسه جایی 

نبوده، اما ســـرعت این تیـــم را ببینید. ما 
توان برگزاری دیدار دوســـتانه در کشـــور 
ثالـــث را نداریـــم؛ چون بایـــد هزینه تیم 
حریـــف را هـــم پرداخـــت کنیـــم. تا 
شـــب گذشـــته به هر کشوری 
برای دیـــدار دوســـتانه نامه 
زدیم، پاســـخ منفی دادند. 
بـــرای دیـــدار بـــا آرژانتیـــن 
صحبـــت کردیـــم و زمـــان 
برگزاری بازی قطعی شـــد، 
اما یـــک چیزی بـــالا رفت و 
یک چیزی گیر کـــرد که بازی 

منتفی شـــد.«
او دربـــاره ناراحتـــی بازیکنان 
بهـــروز  از  تیـــم گیتی پســـند 
عظیمـــی، ملی پـــوش تیـــم 
مـــس ســـونگون به خاطـــر 
تیـــم  دو  دیـــدار  اتفاقـــات 
اظهار داشـــت: »کسی خبر 
خانـــواده را افشـــا نمی کند. 
بگوییـــد چـــه کســـی چنین 
حرفـــی زده، قـــول می دهـــم 
عظیمـــی و ایـــن بازیکـــن را از 
تیم ملـــی کنار بگـــذارم. وقتی 
یکـــی از فرزندان مـــن کار بدی 
انجام می دهد، شب اول اخم 
می کنـــم و شـــب دوم انعطاف 
ج می دهم.  بیشـــتری بـــه خـــر
می توانـــم او را از خانـــه اخـــراج 
کنـــم؟ عظیمـــی از دورترین نقطه 
ایـــران، پله هـــای ترقـــی را طـــی 

کرده اســـت.«

فوتبال2
دوشنبه  29 مرداد 1403  شماره 7629

مصاحبه و خبر

آخرین وضعیت بازسازی ورزشگاه 
میزبان پرسپولیس

 تیـــم پرســـپولیس درحالی نخســـتین مســـابقه خود در 
فصـــل جدید لیگ برتر را در ورزشـــگاه امـــام خمینی)ره( 
اراک مقابل ذوب آهـــن برگزار کرد که تعمیـــرات جایگاه 
ویژه و خبرنـــگاران این اســـتادیوم کاملاً به چشـــم آمد. 
باشـــگاه آلومینیـــوم اراک ســـال گذشـــته ورزشـــگاه امام 
خمینی)ره( را تحویل گرفت. این باشـــگاه برای بازسازی 
و تجهیز ورزشـــگاه اقـــدام کرد و هزینه هـــای لازم را انجام 
داد و در راســـتای بحث حرفه ای ســـازی، درحـــال تعمیر 
جایگاه تماشـــاگران، اتـــاق داوران، رختکن هـــا، جایگاه 

ویـــژه، جایگاه خبرنگاران و... اســـت.
طـــی دو فصـــل اخیـــر بـــا مدیریـــت باشـــگاه آلومینیوم 
 ، ن ا ور ا د ق  تـــا ا  ، رختکن هـــا  ، نیمکـــت ی  ز زســـا با
ســـرویس های بهداشتی، محل عبور و مرور تماشاگران، 
اختصاص جایگاه ویژه برای بانوان و... در ورزشـــگاه امام 
خمینـــی)ره( صـــورت گرفـــت که ایـــن روند بـــرای فصل 
جدیـــد هم ادامه دارد و طی ماه های اخیر شـــماره گذاری 
استانداردســـازی و  تمـــام مجموعـــه،  صندلی هـــا در 
رنگ آمیـــزی جایـــگاه تماشـــاگران و... هم انجام شـــده 
اســـت. آخرین اقـــدام صورت گرفتـــه در این ورزشـــگاه، 
VAR و ورود تکنولـــوژی کمـــک داور  اختصـــاص اتـــاق 
ویدیویی بود که در نخســـتین مسابقه فصل جدید لیگ 
برتر بین پرســـپولیس و ذوب آهن از آن اســـتفاده شد اما 

هنـــوز تعمیرات ایـــن اســـتادیوم درحال انجام اســـت.
مدیریت آلومینیوم آخرین مراحل بازســـازی و ساخت 
جایگاه ویژه متفاوت نســـبت به ســـایر اســـتادیوم ها، 
اختصاص جایگاه صداوســـیما و گزارشـــگر، اســـتودیو 
اختصاصی رســـانه، جایگاه تماشاگران و... را در برنامه 
و اولویت خـــود دارد تا این باشـــگاه بتوانـــد به بهترین 
شـــکل میزبـــان بازی هـــا در ادامـــه مســـابقات لیـــگ 
برتر باشـــد. طبـــق پیگیری ها مشـــخص شـــد مراحل 
ســـاخت و بازســـازی در ورزشـــگاه اراک احتمالاً تا یکی 
دو مـــاه آینده ادامه دارد و بعید اســـت بـــه دیدار بعدی 
آلومینیـــوم یـــا پرســـپولیس در هفته ســـوم برســـد اما 
پس از فیفادی ســـر و شـــکل جدید و ویـــژه ای به خود 

خواهـــد گرفت.

مظفری: فقط در فوتبال ایران 
تماشاگران درخواست VAR دارند

نویـــد مظفـــری، کارشـــناس داوری فوتبـــال در مـــورد 
اســـتفاده از داور ویدیویـــی در دو مســـابقه از هفتـــه 
نخســـت لیگ برتر اظهار داشـــت: »قطعاً اســـتفاده از 
این تکنولـــوژی در فوتبـــال ما خیلی به قضـــاوت بهتر 
داوران مـــا در لیـــگ برتر کمـــک می کند و بـــا بازبینی 
صحنه هـــا بخـــش زیـــادی از مشـــکلات قضاوت ها در 
لیـــگ برتـــر کاهـــش پیـــدا می کنـــد. در همیـــن بازی 
اســـتقلال و شـــمس آذر قزویـــن VAR کمـــک کرد که 
عدالت برقرار شـــود. هم در صحنه پنالتی شمس آذر و 
هم روی گل دوم اســـتقلال. هرچند پنالتی شمس آذر 
را داور خـــودش هم می توانســـت تشـــخیص بدهد.« 
وی افـــزود: »کاش بتوانیم زودتر برای همه مســـابقات 
لیـــگ برتـــر از VAR اســـتفاده کنیـــم زیـــرا امتیازهای 
ســـایر مســـابقات لیگ برتر هم ارزشـــمند اســـت زیرا 
در همیـــن دیدار ســـپاهان اصفهـــان وچادرملو ظاهراً 
یک گل صحیح ســـپاهان به اشـــتباه مردود شد و یک 
پنالتـــی هم به اشـــتباه به ضـــرر چادرملو گرفته شـــد. 
در لیـــگ برتر امتیـــازات همه مســـابقات اهمیت دارد 
و امیـــدوارم با تلاش مســـئولان در همه ورزشـــگاه های 
لیگ برتر شـــاهد اســـتفاده از داور ویدیویی باشـــیم.« 
داور بین المللـــی ســـابق فوتبـــال ایـــران بـــا اشـــاره به 
لزوم فرهنگ ســـازی برای اســـتفاده از VAR در فوتبال 
کشـــورمان گفت: »جالب اســـت که در هر دو مسابقه 
هفته نخســـت تماشـــاگران با تشویق هایشـــان از داور 
می خواســـتند که از VAR اســـتفاده کنـــد! درحالی که 
این مســـأله در فوتبال دنیا اصلاً وجـــود ندارد و جالب 
 VAR است که تماشـــاگران از داوران می خواهند که از
کمـــک بگیرد. کاش تصاویر اســـتفاده از VAR توســـط 
داوران در تلویزیـــون هـــم بـــه نمایـــش در بیاید که در 
ایـــن صـــورت بیننـــدگان هم مثـــل همه جـــای دنیا در 

جریان تصمیمـــات داوری قـــرار می گیرند.«

 تغییر تابعیت بازیکنان خارجی 
لیگ امارات

مدیـــران فوتبال امـــارات در فصل جدیـــد رقابت های 
لیـــگ قهرمانان آســـیا تصمیم جدیدی اتخـــاذ کردند. 
طبق این ایده، آنها مشـــغول تغییـــر تابعیت بازیکنان 
خارجـــی تیم هـــای خود)معمـــولاً( برزیلـــی هســـتند 
تـــا بتواننـــد در عمـــل از تعـــداد ســـهمیه های خارجی 
بیشـــتری اســـتفاده کنند. این موضوع بـــه رتبه تیم ها 
خیلی وابســـتگی ندارد. طبق قانون لیـــگ امارات هر 
تیمـــی می توانـــد بـــا 8 بازیکن خارجـــی عقد قـــرارداد 
داشـــته باشـــد اما در زمین مســـابقه تنهـــا می تواند از 
1+5 بازیکن اســـتفاده کند. به این صـــورت که بازیکن 
ششـــم ســـهمیه زیر 23ســـال و 5بازیکن دیگر بازیکن 
بزرگســـال باشـــند.  قرار اســـت  در فصل جـــاری لیگ 
قهرمانان آســـیا تعداد ســـهمیه بازیکنـــان خارجی لغو 
و محدودیتـــی از ایـــن حیـــث وجود نداشـــته باشـــد. 
شـــارجه امارات که در گروه C لیگ قهرمانان آسیا 2  با 
سپاهان همگروه اســـت، به مارکوس ملونی)برزیلی(، 
عثمان کامارا)گینـــه( و کایـــو لوکاس)برزیلی( تابعیت 
اماراتـــی داده اســـت. این تیـــم فصل گذشـــته در رده 
چهارم لیـــگ امارات قـــرار گرفت. اتحـــاد کلباء  فصل 
گذشـــته در رتبه یازدهم لیـــگ چهارده تیمـــی امارات 
قرار گرفـــت. این تیم هم تابعیت لئاندرو اسپاداســـیو  
بازیکـــن برزیل را تغییر داده تا بتوانـــد در ترکیب خود 
بهـــره بگیرد. پیـــش از این مهـــدی قایدی بـــه صورت 
قرضـــی و شـــهریار مغانلو به صورت قطعـــی جذب این 
تیم اماراتی شـــدند. النصر امارات هم در مســـیر دیگر 
تیم هـــای اماراتی قـــرار دارد و تابعیت گوســـتاوو آلمائو 
و جونینیو بازیکنـــان برزیلی را تغییر داده اســـت. این 

تیم در رده ششـــم جـــدول امارات جـــای گرفته بود.

 طارمی در 
نخستین 

بازی رسمی 
خود برای 

نراتزوری 
مؤثر ظاهر 

شد و به نظر 
می رسد که 

در بازی با 
لچه، او زمان 
بیشتری را در 
زمین حضور 
داشته باشد

ستایش روزنامه گاتزتا از مهدی در شب تساوی اینتر

دلبریطارمیبرایافعیها

ورزشگاه امام رضا)ع( پس از 813 روز میزبان حریفان ذوب آهن خواهد بود

بازگشت ورزشگاه مدرن به لیگ برتر
 بـــا توجه بـــه قطعـــی شـــدن میزبانی تیم 
ملـــی ایـــران از قرقیزســـتان در ورزشـــگاه 
اختصاصی ذوب آهن، سبزپوشان فوتبال 
اصفهـــان باید اولین بـــازی خانگی خود را 
در شـــهر مشـــهد برگزار کنند. مســـئولان 
فدراســـیون فوتبـــال بـــرای آنکـــه چمـــن 
ورزشـــگاه ذوب آهن در فولادشـــهر خراب 
نشـــود و برای بـــازی ایران و قرقیزســـتان 
میزبانـــی  درخواســـت  باشـــد،  آمـــاده 
ذوب آهـــن از هـــوادار در هفتـــه دوم لیگ 
برتـــر را در مشـــهد مقـــدس ارائـــه کردند 
که مـــورد پذیـــرش باشـــگاه اصفهانی قرار 

گرفـــت. حـــالا قـــرار اســـت روز جمعه 2 
شـــهریورماه ذوب آهن در ورزشگاه مدرن 
امـــام رضـــا)ع( مشـــهد از هـــوادار تهران 
پذیرایـــی کنـــد. ایـــن در حالی اســـت که 
از آخریـــن بـــازی برگزار شـــده در ســـطح 
عالـــی فوتبـــال ایـــران در امـــام رضـــا)ع( 
مدت زیـــادی می گذرد. آخریـــن  باری که 
یک بـــازی از لیگ برتر در ورزشـــگاه مدرن 
مشهد برگزار شـــد، 2 سال و 83 روز قبل 
بـــود؛ 813 روز پیـــش در لیـــگ بیســـت و 
یکم شـــهرخودرو قبل از آنکه ســـقوطش 
به دســـته یـــک و رفتن به ســـمت انحلال 

قطعـــی شـــود، بـــرای آخرین بـــار در لیگ 
برتر در ورزشـــگاه امام رضـــا)ع( بازی کرد. 
12 خـــرداد 1401 بازی شـــهرخودرو و فولاد 
خوزســـتان در هفته ســـی ام لیگ بیست 
و یکم آخرین مســـابقه در ورزشگاه مشهد 
برگزار شـــد و بعـــد از آن دیگـــر هیچ تیم 
لیـــگ برتری بـــه مشـــهد نرفـــت. فوتبال 
مشـــهد هم در ایـــن ســـال ها نماینده ای 
در لیـــگ برتر نداشـــت و اگرچـــه در لیگ 
دســـته دوم چند بـــازی در ورزشـــگاه امام 
رضا)ع( برگزار شـــده اما شـــاهد برگزاری 
بازی هـــای لیـــگ برتـــری و ملـــی در ایـــن 

ورزشـــگاه از آن تاریخ نبوده ایـــم. آخرین 
روزهای میزبانی ورزشـــگاه امـــام رضا)ع( 
مشـــهد هم بســـیار پرهیاهو و شلوغ بود؛ 
در آن ســـال تیـــم ملـــی مقابل لبنـــان در 
مشـــهد میزبانی کـــرد و حتی چنـــد بازی 
خانگـــی نســـاجی مازنـــدران و یـــک بازی 
فجرسپاســـی هم در مشـــهد برگزار شد. 
حالا بعد از 2 ســـال و 83 روز قرار اســـت 
ورزشـــگاه امام رضـــا)ع( در لیگ برتر مورد 
اســـتفاده قـــرار بگیـــرد و روز جمعه هفته 
جاری شـــاهد برگزاری دیـــدار ذوب آهن و 

هـــوادار داخـــل آن خواهیم بود.

بعد از آنکه مشـــخص شد چمن ورزشگاه 
نقش جهان کیفیت لازم را برای میزبانی 
از دیـــدار ایـــران و قرقیزســـتان در اولین 
بـــازی انتخابی جام جهانـــی 2026 ندارد، 
مســـئولان فدراســـیون فوتبال همچنان 
روی بازی در شهر اصفهان تأکید کردند و 
در نهایت ورزشـــگاه اختصاصی ذوب آهن 
در فولادشـــهر به عنوان ورزشگاه میزبان 
بازی انتخاب شـــد. برگزاری بـــازی ایران 

و قرقیزستان در فولادشـــهر نه تنها اجازه 
برگزاری بازی های خانگی ســـپاهان را در 
این ورزشـــگاه نـــداد که ذوب آهـــن را هم 
مجبـــور کرد تـــا اولین بـــازی خانگی خود 
را مقابل هوادار در مشـــهد برگـــزار کند. 
دلیل اصرار مســـئولان فدراسیون فوتبال 
برای میزبانی تیـــم ملی در اصفهان اما به 
شـــرایط ســـخت افزاری و جغرافیایی این 
شـــهر برمی گردد. وجود هتل 5 ســـتاره و 

فرودگاه بین المللی دو شـــرط مهم برای 
میزبانی تیم هـــای ملـــی از حریفان خود 
در شـــهرها است که توســـط فیفا تعیین 
شـــده و اصفهان با داشـــتن این دو شرط 
از ســـایر شـــهرهای ایـــران جلوتر اســـت. 
برگزاری بـــازی ایران مقابل قرقیزســـتان 
در اهـــواز و ورزشـــگاه فولادآره نـــا دیگـــر 
پیشـــنهاد روی میـــز فدراسیون نشـــینان 
بـــود اما باتوجه بـــه اینکـــه در اهواز هتل 

مدرن 5 ســـتاره برای میزبانـــی از اعضای 
تیم ها وجود نـــدارد، این مســـأله منتفی 
شـــد و در نهایـــت مدیران فدراســـیون با 
تأکیـــد بر میزبانـــی در اصفهان ورزشـــگاه 
اختصاصی ذوب آهن را برگزیدند. گفتنی 
اســـت؛ دیدار ایران و قرقیزستان ساعت 
18 روز پنجشنبه 15 شـــهریور در ورزشگاه 
اختصاصـــی ذوب آهـــن اصفهـــان برگزار 

. د می شو

دلیل اصرار  تیم ملی برای میزبانی در فولادشهر

نشست خبری


